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ZAPISNIK 

 

 

4. seje komisije za delo s starejšimi gasilci GZ Slovenska Bistrica v sejni sobi GZ             

Slovenska Bistrica v Laporju dne 17.12. 2014 ob 18.00 uri 

 

 

Prisotni: 

 

Stanko Jug, Stanko Čelan, Mira Mesarič, Ivan Veber, Ivan Gracej, Anton Štern, Franc Špec, 

Jože Hajšek, Mirko Domadovnik, Marijan Zaviršek in Alojz Kocijančič   

 

 

Predlagani dnevni red: 

 

1. Pozdrav in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled zapisnika 3. seje komisije 

3. Poročilo o posvetu predsednikov komisij GZ, ki je bil 08.11.2014 na Igu 

4. Kratka poročila o dosedanjem delu GZ in v društvih 

5. Načrt dela za prihodnje leto 

6. Vprašanja in predlogi članovi 

7. Razno 

 

AD 1 Pozdrav in ugotovitev sklepčnosti 

 

Predsednik komisije za delo s starejšimi gasilci Marijan Zaviršek vse prisotne lepo pozdravi. 

Poda dnevni red, na katerega ni pripomb. Ugotovljena je sklepčnost. Za zapisnikarja predlaga 

Alojza Kocijančiča. 

 

SKLEP ŠT. 1 

Ugotovljena je sklepčnost. 

 

 

AD 2 Pregled in potrditev zapisnika 3. seje 

 

 Predsednik komisije za delo s starejšimi gasilci GZ Slovenska Bistrica tov. Marijan Zaviršek 

povzame zapisnik 3. seje. Na zapisnik ni bilo pripomb. 

 

 

SKLEP ŠT. 2 

Potrdi se zapisnik 3. Seje komisije za starejše gasilce GZ Slovenska Bistrica. 

 

 

AD 3  Poročilo o posvetu predsednikov komisij GZ, ki je bil 08.11.2014 na Igu 

 

Poveljnik GZS je podal obrazložitev kdo je prostovoljni gasilec. Več o tem je napisano v 

Pravilih gasilske službe. Zakaj je posebni status veterana? To je zato, da se vzpostavijo odnosi 

med generacijami. Mladi imajo zaradi svoje mladosti svoje poglede, kateri se včasih 

razlikujejo od pogledov starejših. Vedno je potrebno poudarjati odnos do funkcionarjev, kateri 

so bili izvoljeni z večino, zato jih je potrebno spoštovati. Naslednji je odnos do preteklosti. Ne 
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smemo poudarjati, da je bilo smo v preteklosti nekaj vredno. Zgodovino je potrebno 

spoštovati. Biti moramo tolerantni do novosti. Starejši gasilci težje sprejemajo novosti. 

Spremembam zakonodaje se starejši pogosto upirajo, vendar je tu potrebno iti s časom. Svet 

veteranov naj vedno sodeluje z vodstvi PGD, GZ in GZS.  

Predsednik GZS je podal statistične podatke o številu veteranov in veterank in poudaril 

pomen veteranov in njihovo zvestobo gasilski organizaciji. Poudaril je, da je potrebno 

spoštovati delo veteranov. Kdor ne pozna svoje preteklosti in ne spoštuje sedanjosti, nima 

prihodnosti. 

Kostusinja Petra Planinc iz gasilskega muzeja v Metliki je poudarila, da nam vsak gasilski 

predmet nekaj poroča. Eksponati morajo biti označeni in evidentirani. Po možnosti morajo 

biti poslikani in razporejeni v skupine, katere sodijo skupaj. V primeru sposojanja eksponatov 

je vedno potrebno napisat reverz. Predmeti se morajo ustrezno vzdrževat, lahko jih 

pripravimo za konzerviranje ali za restavriranje. Arhivska dokumentacija se naj hrani v 

kartonskih škatlah. Dokumenti ne smejo biti speti s kovinskimi sponkami.  

Martina Jelovčan je razlagal o značilnostih gasilske organizacije, prostovoljnosti, društvenih 

organiziranosti itd. V Sloveniji je trenutno 1299 PGD, 49 PIGD in 120 GZ. V gasilsko 

organizacijo je trenutno včlanjeno 151.000 članic in članov. Pomembna je humanost, 

pripadnost društvu in kraju v katerem društvo deluje. Dobro je da poznamo kraj, da vemo 

kako bomo pristopili k reševanju. Ko delamo plan dela v društvu moramo tega vedno 

finančno ovrednotit. Po vsaki opravljeni nalogi moramo opraviti analizo. 

Vili Tomat, član CTIF je predstavil delovanje te organizacije in organizacijsko shemo. 

Savina Naraks, predsednica članic Celjske regije je predstavila vodenje evidenc, 

računovodstva, bilanc itd. 

 

 

AD 4 Kratka poročila o dosedanjem delu GZ in v društvih 

 

 

Predsednik komisije pove o preteklem delu. Udeležili so  se vseh prireditev, tekmovanj, izleta 

veteranov in srečanja veteranov GZ. Razdeli anketne liste za pripravo skupnega poročila in 

naprosi člane, da jih dostavijo na GZ do 15.01.2015. 

 

AD5 Načrt za prihodnje leto 

 

Sodelovanje v upravljanju v društvih pri pripravi praznovanj in tekmovanj. Cilj tekmovanj ni 

samo doseganje dobre uvrstitve ampak predvsem to, da smo veterani aktivni. V načrtu dela je 

izlet ali strokovna ekskurzija, srečanje z drugimi društvi in ogled poklicne gasilske enote. 

Imenuje se komisija za pripravo načrta dela: Veber Ivan, Mesarič Mira in Domadovnik 

Mirko.  

Mira Mesarič ima  pripombo, da je na srečanju starejših gasilcev preveč ljudi.  

Alojz Kocijančič pove, da bi mogoče bilo smiselno srečanje organizirati v poletnem času 

zunaj in bi se starejši gasilci lažje pogovarjali kot v dvorani, kjer je zaradi velikega števila 

težja komunikacija.  

 

AD6 Vprašanja in predlogi članov 

Ni bilo razprave. 
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AD7 Razno 

Ni bilo razprave. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.20 uri. 

 

Na koncu predsednik komisije za starejše gasilce Marijan Zaviršek vse povabi naj ostanejo na 

pogostitvi ob njegovi 80.letnici. 

 

 

 

 

  

Zapisnik potrdil:                                                                                            Zapisal: 

 

Marjan Zaviršek l.r.                                                                                      Alojz Kocijančič  

 

                                                                                      

 

 

 

 

 


